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ZASTUPITELSTVO    

OBCE DUBENEC 

 

 

 

 
22. 

ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ 
 

Zastupitelstva obce Dubenec 
konaného dne 27.11.2024 

 
Pan starosta zahájil jednání zastupitelstva obce Dubenec v 19:00 hodin. Přítomni byli členové 
ZO: Jaroslav Huňat, Petr Krejčí, , Renata Derdová, Petr Čtvrtečka, Ondřej Janeček, Radomír 
Joneš, , Stanislav Šimek a Bohumil Tomášek. 
 
Z jednání byli omluveni Veronika Bašová, Irena Hlavová a Luboš Lesák 

1. Schválení programu 
Pan starosta uvítal přítomné zastupitele, konstatoval, že je zastupitelstvo usnášení schopné 
v počtu 8 přítomných zastupitelů. Poté přečetl program jednání zastupitelstva, tak jak byl 
navržen v pozvánce ze dne 20.11.2024. 
 

1) Schválení programu zasedání.  
2) Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3) Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4) Projednání přípravy návrhu rozpočtu obce pro rok 2025 
5) Volba člena školské rady za Zastupitelstvo obce Dubenec 
6) Projednání navýšení rozpočtu zřizované organizace ZŠ a MŠ Dubenec 
7) Projednání dotace na nákup do výměnných fondů Knihovny s regionálními funkcemi v 

Trutnově 
8) Informace finančního a kontrolního výboru 
9) Záměr pronájmu nebytového prostoru v přízemí budovy čp.208 Dubenec 
10) Diskuse, závěr 
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Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda chtějí navrhnout změnu, nebo jeho doplnění. Poté 
požádal o následujících doplnění bodů programu: 

- Obci dorazilo potvrzení o nabytí právní moci rozhodnutí o dělení pozemku ppč.632/1 v 
k.ú. Dubenec. Obec tedy nyní může dokončit směnu pozemků před obecním úřadem 
v majetku p. Paclíka za nepotřebné pozemky obce. Pan starosta navrhl zařadit bod 8 
pod názvem “ Projednání směny ppč.3647 za ppč. 632/1, 3269 a 3770 vše v k.ú. 
Dubenec“ 

- Jako bod č. 9 bude zařazeno Převod prostředků do fondu obnovy vodovodu a 
kanalizace. 

 
Nebylo dalších připomínek, pan starosta dal hlasovat o programu zasedání. 
 
194/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje program zasedání dne 27.11.2024: 

1. Schválení programu zasedání.  
2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele usnesení.  
3. Shrnutí práce ZO, obce Dubenec. 
4. Projednání přípravy návrhu rozpočtu obce pro rok 2025 
5. Volba člena školské rady za Zastupitelstvo obce Dubenec 
6. Projednání navýšení rozpočtu zřizované organizace ZŠ a MŠ Dubenec 
7. Projednání dotace na nákup do výměnných fondů Knihovny s regionálními funkcemi v 

Trutnově 
8. Projednání směny ppč.3647 za ppč. 632/1, 3269 a 3770 vše v k.ú. Dubenec 
9. Převod prostředků do fondu obnovy vodovodu a kanalizace za rok 2024 
10. Informace finančního a kontrolního výboru 
11. Záměr pronájmu nebytového prostoru v přízemí budovy čp.208 Dubenec 
12. Diskuse, závěr 

8-0-0 

2. Návrh a volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu a zpracovatele 
usnesení  
Zapisovatelem zápisu jednání ZO Dubenec dne 27.11.2024 byl navržen místostarosta obce 
pan Petr Krejčí, ověřovateli zápisu Bohumil Tomášek a Radomír Joneš, zpracovatelem 
usnesení Petr Čtvrtečka. Pan starosta se dotázal zastupitelů, zda souhlasí s nominací a poté 
přečetl usnesení. 
 
195/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje zapisovatelem zápisu Petra Krejčího, 
b) schvaluje ověřovateli zápisu Radomíra Joneše a Bohumila Tomáška 
c) schvaluje přípravou návrhu usnesení Petra Čtvrtečku 

8-0-0 

3. Informace o činnosti OÚ Dubenec a ZO Dubenec 
 

Pan starosta krátce shrnul dění v obci, za uplynulé dva týdny. Začal s projekty, které obec 
připravuje, nebo již realizuje: 
 
Rozvojová zóna: 

- Projekt elektropřípojek ČEZ je již delší dobu podán na stavební úřad, pan starosta 
již několikrát urgoval u projekční společnosti, podle sdělení společnosti Rydval 
bude podán podnět na nečinnost stavebního úřadu. ČEZ Distribuce díky tomuto 
zdržení prodloužil termín realizace do 25.2.2025. – Stále trvá 
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- Připravuje se internetová aukce pozemků po vzoru města Police nad Metují. Pan 
starosta bude mít schůzku s provozovatelem aukčního portálu. 
 

Fotovoltaické elektrárny, čp.153 – požární zbrojnice, čp.16 – Regionální prodejna 
- Elektrárny jsou dokončeny a k 30.10.2024 připojeny do elektrické sítě. Od 

1.11.2024 je zahájena produkce. Obec zajistila namontování nových elektroměrů, 
které v budoucnu umožňují připojení elektráren do energetického družstva. 

- Za listopad 2024 byla spotřeba v prodejně 1,61 MWh a výroba solární energie 0,24 
MWh, požární zbrojnice měla spotřebu 1,29 MWh a výroba solární energie 0,15 
MWh. Samozřejmě je krátká doba slunečního svitu a  

 
Revitalizace veřejného prostranství před OÚ 

- Získali jsme dotaci, k podepsání rozhodnutí je nutné dodat pravomocné stavební 
povolení a dokončit směnu pozemků – dnes v programu jednání. 

- Předpokládaná realizace v roce 2025 
- Připravujeme výběrové řízení – bude rozděleno na dvě fáze, stavba a zahradní 

úpravy.  
 
Územní plán Dubenec – aktualizace 

- Pan starosta uvedl, že byla konzultována smlouva o dílo. 
- MMR připravuje dotaci na standardizaci UP, pravděpodobně bude výzva 

vyhlášena od listopadu 2024, obec podá žádost o dotaci. Zatím nebyla vypsána. 
 

DČOV Dubenec: 
- Obec je pro stavbu DČOV rozdělena na tři úseky. A – horní Dubenec (Po 

zdravotní středisko), B – dolní Dubenec (Zdravotní středisko – Karsit Agro), C – 
dolní Dubenec (od Karsit Agro). Původní problémy s vytyčením plynového potrubí 
jsou již vyřešeny. 

- Etapa A – přípravné práce elektro na etapě A jsou plně dokončeny a jsou je 
připraveno 8 domovních čističek. 

- Dodělává se etapa B  
- Realizace v nasazení 2 stavebních skupin, nyní přednostně realizujeme 

novostavby, kde je vše připraveno. 
- V průběhu října – listopadu bylo stavebně realizováno 20 ČOV, z toho je již 10 

ČOV připojeno k elektřině a spuštěno. 
- Řešíme stavby čističek, které musí být umístěny tak, aby přes ně mohlo jezdit 

auto, dále se vyskytly problémy v horním Dubenci s plastickým jílem, který čističky 
vytlačuje ven. Vše je řešeno ve výrobě a při výkopu je na obsyp použita jiná 
zemina. 
 

RADON MŠ: 
- Pan starosta uvedl, že stavba je předána a všechny nedodělky kompletně 

dokončeny. 
- Probíhá proces podání žádosti o dotaci. Nyní proběhlo první měření soukromou 

společností a z 300 bq/hod jsme se po úpravě dostali na 25-50 bq/hod. Nyní bude 
protokol odeslán na státní ústav (SURO) a ústav si provede vlastní kontrolní 
měření. Poté vydají stanovisko a poté bude moci pan starosta požádat o 
proplacení 1,5 mil. Kč z ministerstva financí, radonový program. 

- Žádost o stanovisko SURO s výsledky našich měření byla odeslána, ale ještě 
nedošlo ke kontrolnímu měření ze strany SURO, poté bude teprve možné žádat o 
dotaci. 
 

PŮDNÍ VESTAVBA 4 BYTŮ V ČP.2 
- Pan starosta oznámil, že stále se připravuje žádost o dotaci a zvýhodněný úvěr u 

SFPI.  
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- Již jsou k dispozici seznamy všech povinných příloh. Obec připravuje přílohy 
k podání žádosti.  

- Pro podání žádosti je nutné dodat i posudky o obvyklé ceně nájmu a ocenění 
nemovitosti – zatím čekáme na dodání od odhadců. 

 
Technické služby a údržba zeleně 
Pan starosta krátce promluvil o stavu údržby zeleně. 
Zaměstnanec pan Tomáš Hlava byl prozatímně přesunut na práci v pěstitelském centru. Stále 
trvá. 
Ve spolupráci s Povodí Labe s.p. jsme vytipovali stromy v toku Hustířanky k pokácení. Nyní se 
pracuje na povolení ke kácení. 
Probíhají přípravy na zimu, byla zakoupena posypová sůl a do školy byla dovezena posypová 
drť. Traktor, zametač a zimní frézy jsou vyzkoušeny a připraveny na sezónu. 
 
Sport a kultura 
Pan starosta předal slovo paní Derdové, aby shrnula dění v kultuře za uplynulý měsíc. Paní 
Derdová oznámila, že přípravy na adventní neděli 1.12.2024 jsou v plném proudu. Obec 
zajistila stavbu betléma a osvětlení stromku. V kostele od 15 hodin proběhne koncert 
Dubeneckých hudebníků a poté se lidé přesunou k obecnímu úřadu, kde bude půlhodinové 
vystoupení žáků základní školy. Zhruba v 17:00 hod. přijede Vánočně ozdobená hasičská 
Tatra a poté se rozsvítí stromek a betlém a bude ohňostroj. Občerstvení bude zajištěno 
dobrovolníky z obce. 
Paní Derdová dále pozvala zastupitele a hosty na další koncerty Dubeneckých hudebníků 
s tím, že bude vybrané vstupné zasláno jako dar do povodněmi postižení Nové Vsi. 
Pan Čtvrtečka oznámil, že začátkem listopadu bude slavnostně ukončena sezóna sportovních 
týmů a dne 30.11.2024 proběhne výroční schůze SDH. 
Pan starosta potvrdil, že tradiční vánoční turnaj ve stolním tenisu a šachu proběhne v sobotu 
28.12.2024 v Penzionu na faře. 

4. Projednání přípravy návrhu rozpočtu obce pro rok 2025  
ZPRÁVA 
Pan starosta předložil zastupitelům návrh rozpočtu, do kterého jsou zahrnuty následující 
investiční akce. 
 
Investice 2024-25 Celkem Kč Dot.% Naše prostředky Dotace 
Dotační          
DČOV čističky 24 690 333,00 Kč  51 11 340 333,00 Kč  13 350 000,00 Kč 
Fotovoltaika 1 750 329,00 Kč  75  1 149 500,00 Kč 978 825,00 Kč 
Radon MŠ 1 711 647,00 Kč  1,5M Kč 211 647,00 Kč  1 500 000,00 Kč  
Polytechnická učebna ZŠ 2 477 162,89 Kč  95 162 057,39 Kč  2 315 105,00 Kč  
Přestavba čp.2 bytová část 10 894 000,00 Kč  95 544 700,00 Kč  10 349 300,00 Kč  
Aktualizace UP Dubenec 459 800,00 Kč  70 137 940,00 Kč  321 860,00 Kč  
Obchod - podpora 60.000,- Kč 120 000,00 Kč  50 60 000,00 Kč  60 000,00 Kč  
Hasiči JPOIII - osoby - řidičáky 90 000,00 Kč  50 45 000,00 Kč  45 000,00 Kč  
Náves revitalizace 10 000 000,00 Kč  95 500 000,00 Kč  9 500 000,00 Kč  
         
Dále pan starosta uvedl, že připravuje další dotační akce. Modernizaci kuchyně v základní a mateřské 
škole. Ministerstvo životního prostředí bude opět vypisovat dotační program úspor elektrické energie 
ve veřejných budovách. Opravu pomníku padlým v I. Sv. válce u kostela a sochy Sv. Jana Nepomuckého 
u zdravotního střediska. Oprava cesty v horním Dubenci. Bohužel nemá k dispozici rozhodnutí o 
poskytnutí dotace, tak není možné tyto investice zařadit do rozpočtu. 
 
Mimo dotační a investiční akce jsou zde výdaje, které obec tradičně vynakládá na provoz a údržbu 
svého majetku. V roce 2025 to budou tyto  
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Bez dotací – PRAVIDELNÉ NÁKLADY ROZPOČTU NA ÚDRŽBU A PROVOZ  
Opravy cest 250 000,00 Kč 
ČOV u školy 70 000,00 Kč 
Vodovod 200 000,00 Kč 
Veřejné osvětlení 150 000,00 Kč 
Základní škola - opravy 100 000,00 Kč 
Technické služby - technika 250 000,00 Kč 
Technické služby - opravy 150 000,00 Kč 
Hasiči JPOIII - osoby 230 000,00 Kč 
Vodní díla v krajině 100 000,00 Kč 
Hřbitov - projekt 80 000,00 Kč 

 
Pan starosta otevřel diskusi k tomuto bodu jednání a uvedl, že z minulosti zůstaly zachovány 
odměny zastupitelů, členů a předsedů výborů na úrovní roku 2022, potažmo 2018. Zastupitelé 
si vyžádají návrh nových odměn a popřípadě ho odhlasují na příštím jednání Zastupitelstva 
obce společně s návrhem rozpočtu.  
 
Zastupitelstvo obce Dubenec bere na vědomí návrh rozpočtu obec Dubenec pro rok 2025. 

5. Volba člena školské rady za Zastupitelstvo obce Dubenec 
Pan starosta oznámil, že opět nastal čas na zvolení člena školské rady, který bude zastupovat 
Zastupitelstvo obce ve zřizované organizaci Základní škola Dukelských bojovníků a mateřská 
škola Dubenec. V roce 2021 byla zvolena členkou školské rady za zastupitelstvo obce 
Dubenec paní zastupitelka Veronika Bašová a nyní končí v radě její mandát k zastupování 
Zastupitelstva. Pan starosta dále oznámil, že paní Veronika Bašová, která je z dnešního 
jednání omluvena, souhlasí s pokračováním v činnosti členky školské rady pro ZŠ a MŠ 
Dubenec. Pan starosta navrhl paní Veroniku Bašovou členkou školské rady. Nebylo dotazů, 
ani připomínek, pan starosta dal hlasovat o usnesení. 
 
196/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec volí paní Veroniku Bašovou jako členku školské rady při obcí 
zřizované organizaci Základní škola Dukelských bojovníků a mateřská škola, Dubenec. 
 

8-0-0 

6. Projednání navýšení rozpočtu zřizované organizace ZŠ a MŠ 
Dubenec 
Pan starosta přednesl žádost, kterou podala paní ředitelka Mgr. Jonešová. Ve své žádosti paní 
ředitelka požádala o navýšení provozních prostředků rozpočtu ZŠ a MŠ. Důvodem je placení 
záloh ve výši 95 000,- Kč. Jejich vyúčtování není samoodečtem jako v předchozích letech u 
jiných dodavatelů. 
Společnost EPET je z tohoto pohledu velmi neseriózní a vyúčtování zasílá se zpožděním, 
nebo si sama upravuje dobu zúčtování třeba až na 2-3 měsíce. 
Pan starosta navrhl navýšení zřizované organizace o 100 tis. Kč přijmout. Škola po vyúčtování 
záloh peníze vrátí do rozpočtu obce v rámci původního rozhodnutí o financování zřizované 
organizace. Po krátké rozpravě bylo přistoupeno k hlasování o usnesení. 
 
197/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec souhlasí s navýšením rozpočtu zřizované organizaci Základní 
škola Dukelských bojovníků a mateřská škola, Dubenec o 100.000,- Kč. 
 

8-0-0 
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7. Projednání dotace na nákup do výměnných fondů Knihovny s 
regionálními funkcemi v Trutnově 
Pan starosta přednesl žádost Městské knihovny s regionálními funkcemi v Trutnově o 
příspěvek na nákup knih do výměnných fondů ve výši 3500,- Kč. Pan starosta uvedl, že se 
jedná o nákup knih do výměnných fondů obecní knihovny v Dubenci, stejně jako v předchozích 
letech. Pan starosta navrhl příspěvek 3500,- Kč schválit. Nebylo žádných dotazů, ani 
připomínek. Pan starosta dal hlasovat o usnesení. 
 
198/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) Souhlasí s dotací na nákup knih do výměnných fondů ve výši 3500,- Kč Městské 
knihovně s regionálními funkcemi v Trutnově, IČ: 00371815, se sídlem Krakonošovo 
náměstí 128, 54101 Trutnov, 

b) Pověřuje starostu podpisem veřejnoprávní smlouvy o nákupu knih do výměnných 
fondů s Městskou knihovnou s regionálními funkcemi v Trutnově, IČ: 00371815, se 
sídlem Krakonošovo náměstí 128, 54101 Trutnov, zastoupenou Mgr. Jaroslavou 
Maršíkovou, ředitelkou. 

8-0-0 

8. Projednání směny ppč.3647 za ppč. 632/1, 3269 a 3770 vše v k.ú. 
Dubenec 
Pan starosta oznámil, že bylo Katastrem nemovitostí zapsáno dělení parcely ppč. 632 v k.ú. 
Dubenec, ze které byl oddělen 2,5 m široký „pruh“ pozemku při silnici III. Třídy.  
O tomto dělení pozemku a následné směně odděleného dílu rozhodlo Zastupitelstvo obce na 
svém 11 zasedání dne 29.11.2024 usnesením č.115/2023-11.ZO. Byla schválena směna 
pozemku před obecním úřadem ppč. 3647 o výměře 893 m2 za pozemky vzniklý rozdělením 
ppč. 632 a dále celé pozemky ppč. 3269 a 3770 o celkové výměře 952 m2. 
 
Parcela č. Výměra vlastník 1 Výměra vlastník 2 Vlastník 
Ppč. 3647 893 m2  Paclík Milan 
Ppč. 632/1  238 m2 Obec Dubenec 
Ppč. 3269  332 m2 Obec Dubenec 
Ppč. 3770  382 m2 Obec Dubenec 
Celkem 893 m2 952 m2 Rozdíl 59 m2 
 
Po provedeném oddělení pan Paclík doplatí rozdílovou cenu 100 Kč x 59 m2, tedy 5900,- Kč. 
Nebylo dotazů ani připomínek, pan starosta dal hlasovat o usnesení. 
 
199/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) Souhlasí se směnou ppč. 632/1, ppč. 3269 a ppč. 3770 vše v k.ú. Dubenec z majetku 
obce Dubenec zapsaných na LV10001 za ppč. 3647 v k.ú. Dubenec z majetku Pna 
Paclíka Milana, zapsané na LV546 

b) Pověřuje starostu obce zhotovením příslušné smluvní dokumentace pro provedení 
směny pozemků. 

8-0-0 

9. Převod prostředků do fondu obnovy vodovodu a kanalizace za 
rok 2024 
Pan starosta uvedl, že provedl kalkulaci převodu finančních prostředků do fondu obnovy 
vodovodů a kanalizací za rok 2024. Odběr vody z vrtu byl v období 31.10.2023 – 31.10.2024, 
v množství 33.330 m3 vody.  
Pro určení příspěvku do fondu obnovy vodovodu a kanalizace je stanoven výpočet:  
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𝑅𝑜č𝑛í 𝑝ří𝑠𝑝ě𝑣𝑒𝑘 𝑑𝑜 𝑓𝑜𝑛𝑑𝑢 = (𝑝𝑜č𝑒𝑡 𝑟𝑜č𝑛ě 𝑣𝑦č𝑒𝑟𝑝𝑎𝑛ý𝑐ℎ 𝑚3 ∗ 1,00 𝐾č) + 5000, −𝐾č 

 
Výše ročního příspěvku za rok 2024 činí 38.330,- Kč. Nebylo dotazů, ani připomínek, bylo 
hlasováno o usnesení. 
 
200/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec schvaluje finanční příspěvek do fondu obnovy vodovodu a 
kanalizace obce Dubenec za rok 2024 ve výši 38.330,- Kč. 

8-0-0 

10. Informace finančního a kontrolního výboru 
Pan starosta informoval zastupitele o tom, že finanční výbor provedl pravidelnou kontrolu 
účetnictví obce Dubenec a roční kontrolu účetnictví Základní školy Dukelských bojovníků a 
mateřské školy v Dubenci. Dále oznámil, že pana místostarosta Petr Krejčí bude informovat 
zastupitele ohledně jeho přestupku a předal mu slovo. 
Pan místostarosta oznámil, že zaslal dotaz ohledně řešení přestupku pana starosty na 
pojišťovnu právní ochrany DAS, zda způsob, jakým orgány obce toto řešily, byly zvoleny 
správně a účelně. Pojišťovna DAS mu odpověděla tak, že není schopna sama o sobě postup 
hodnotit. Pan místostarosta dále oznámil, že státní zastupitelství nařídilo Policii ČR další 
prošetření a stanovilo obci Dubenec jmenovat svého zmocněnce k případnému nahlížení do 
spisu a dalších jednání. Pan místostarosta tedy zplnomocnil pana Petra Čtvrtečku, předsedu 
finančního výboru. Pan starosta uvedl, že jej čeká ještě jeden výslech na Policii ČR a potom 
bude na státním zastupitelství, zda případ odloží, nebo bude pokračovat dál. 
Pan Čtvrtečka oznámil, že finanční výbor se sešel k pravidelné čtvrtletní kontrole účetnictví 
obce. Proběhla 25.10.2024 od 16 hodin, přítomni byla účetní obce paní Jana Řeháková a dále 
členové finančního výboru. Kontrola proběhla ve 4 bodech: 

1) Hospodářská činnost obce za období do 30.9.2024 
2) Plnění rozpočtu obce a školy dle § 
3) Stavy bankovních účtů 
4) Účetní doklady za období 07-08/2024 

O kontrole byla vypracována zpráva, která je přílohou zápisu. 
Finanční výbor provedl veřejnosprávní kontrolu zřizované organizace Základní škola 
Dukelských bojovníků a mateřská škola, Dubenec. Předmětem kontroly byly výkazy do 
30/9/2024: 

1) Výkaz zisků a ztrát 
2) Příloha 
3) Rozvaha 
4) Kontrola běžných účtů 

Kontrolou nebyly zjištěny žádné vady ve vedení účetnictví zřizované organizace. 
Pan Joneš si vzal slovo a uvedl, že ve škole jsou každý rok realizované správné a účelné 
investice, mnohdy obrazně řečeno za pět minut dvanáct. Škola je nyní moderně vybavena a 
to i v porovnání škol městských. 
Pan starosta uvedl, že žáci 9 ročníku se účastnili jazykové soutěže WocaBee a postoupili do 
mezinárodního finále. Pan starosta jim byl osobně pogratulovat a předal malé dárky za 
reprezentaci školy a obce. 
 
Zastupitelé vzali na vědomí zprávu pana místostarosty a finančního výboru. 

11. Záměr pronájmu nebytového prostoru v přízemí budovy čp.2 
Dubenec 
Pan starosta oznámil, že paní Eliška Toráková a paní Sabina Voženílková poptaly možnost 
pronájmu volného nebytového prostoru. Pan starosta jim ukázal nebytový prostor v přízemí 
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budovy čp.208 „Zdravotní středisko“, místnosti 1.11 – bývalá čekárna dětského lékaře o 
rozměru 20,5 m2. Viz. Obrázek níže. 
Po prohlídce nebytového prostoru žadatelky projevily zájem o tento prostor. Na základě jejich 
žádosti pan starosta zveřejnil záměr pronájmu. Doposud žádný další zájemce neprojevil. 
 

 
 
Zastupitelé diskutovali o dispozici nebytového prostoru a modernizaci přízemí budovy 
Zdravotního střediska. Poté bylo přistoupeno k hlasování.  
 
201/2024-22.ZO 
Zastupitelstvo obce Dubenec 

a) schvaluje pronájem nebytového prostoru, místnosti 1.11 o výměře 20,5 m2 a 
společných zařízeních, v budově čp.208 v Dubenci od 1.12.2024 

b) pověřuje starostu sepsáním a podpisem smlouvy o pronájmu nebytového prostoru. 
8-0-0 

10. Diskuse, závěr 
Pan starosta požádal zastupitele a hosty o příspěvky do diskuse. Nikdo ovšem žádný 
příspěvek nepředložil. Pan starosta poděkoval zastupitelům a hostům za účast na jednání a 
v 19:55 jednání ukončil. 
 
Přijatá usnesení ZO Dubenec ze dne 27.11.2024 - viz. příloha č.1 - VÝPIS USNESENÍ ZO 
Dubenec konaného dne 27.11.2024. 
Příloha č.2 – Prezenční listina  
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Příloha č.3 – Návrh rozpočtu obce pro rok 2025 
Příloha č.4 – Žádost o navýšení rozpočtu ZŠ a MŠ Dubenec č.j. ZSD/160/2024 
Příloha č.5 – Žádost o dotaci Městské knihovny s regionálními funkcemi v Trutnově 
Příloha č.6 – Geometrický plán dělení pozemku ppč. 632 v k.ú. Dubenec 
Příloha č.7 – Výkaz ročního odběru vody z vrtu VDJ – 1 
Příloha č.8 – Protokol o veřejnosprávní kontrole ZŠ a MŠ Dubenec 
Příloha č.9 – Zápis z kontroly hospodaření Obce Dubenec 
 
Datum vyhotovení zápisu: 27.11.2024  
Datum vyhotovení čistopisu zápisu: 09.12.2024  
 
 
 
Starosta obce:   Jaroslav Huňat, v.r.  
  .......................................  
  Jaroslav Huňat  
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
  Bohumil Tomášek, v.r.   Radomír Joneš, v.r.  
  ..........................................   .......................................  
 Bohumil Tomášek   Radomír Joneš 


